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Z á p i s n i c a 

z 10.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Stupave, 

konaného dňa 21.11. 2019 vo veľkej sále MKIC v Stupave 

 

Prítomní poslanci: Ing. Ľubomír Bugala, Rudolf Draškovič, Ing. Jozef Fabian, Ing. Hana 

Haldová, JUDr. Štefan Haulík,  Mgr. Michal Horecký, MVDr. Róbert Kazarka, Ing. Denisa 

Klačmanová, Ing. Marek Lacka, Milan Peschl, Ing. Marek Petráš, Ing. Michal Polakovič,  Ing. 

Martin Smeja, PhD, Ing. Anna Vargová, Ing. Roman Vigh, Ing. Jozef Zelenák 

 

Prítomní za MsÚ:  

Mgr. Peter Novisedlák – primátor 

Ing. Daniela Vašinová – prednostka úradu 

Daniela Drahošová – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Pavol Baxa – ved. odd. všeobecnej a vnútornej správy 

Ing. Boris Kačáni, vedúci odd. územného rozvoja a ŽP  

JUDr. Soňa Tchirová – vedúca majetkovo-právneho oddelenia 

Mgr. Marián Závodný – riaditeľ VPS 

Mgr. Barbora Rajtárová – riaditeľka MKIC 

Mgr. Margita Hricová – hlavná kontrolórka  

Milan Válek – náčelník MsP 

Mgr. Soňa Tomeková – zapisovateľka 

 

Ad 1) Otvorenie 

Videozáznam 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA privítal všetkých prítomných a otvoril rokovanie Mestského 

zastupiteľstva v Stupave (ďalej len „MsZ“). Skonštatoval, že sú prítomní 14 poslanci MsZ 

a tým je MsZ uznášania schopné. Neskorší príchod nahlásil Ing. Bugala. 

Spýtal sa overovateľov na zápisnicu z ostatného MsZ .  

JUDr. Haulík a Ing. Zelenák uviedli, že po drobných úpravách bolo všetko v poriadku.  

 

Ad 2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov  

Videozáznam 

Za overovateľov boli primátorom určení  Mgr. Horecký a Ing. Vigh. 

Mgr. Novisedlák, MBA predniesol návrh členov návrhovej komisie na nasledujúce rokovanie 

MsZ v zložení: Milan Peschl, Ing. Jozef Fabián a Ing. Marek Petráš.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje 

návrhovú komisiu na nasledujúce zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Stupave 

v zložení: 

1. Milan Peschl 

2. Ing. Jozef Fabian 

3. Ing. Marek Petráš 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 14 poslancov, zdržal sa – 1 Ing. Fabian, 

neprítomní – 2, MVDr. Kazarka a Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 216/2019 

 

Ad 3) Schválenie programu 

Videozáznam 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=90s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=90s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=158s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=158s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=213s
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1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Informácia o dianí v meste Stupava (ústna) 

5. Informácia o kontrole plnenia uznesení 

6. Návrh Akčného plánu PHSR mesta Stupava na rok 2020 

7. Návrh rozpočtu mesta Stupava na r. 2020 – 2022 (druhé čítanie)  

8. Všeobecne záväzné nariadenie č..../2019 o dani z nehnuteľností a dani za psa  

9. Majetkové veci 

9.1.Odkúpenie pozemku – Karol Horváth 

9.2.Odkúpenie pozemku – Anna Betechová 

9.3.Prenájom pozemku – DREVOKON, s.r.o. 

9.4.Ukončenie nájomnej zmluvy a uzatvorenie nájomnej zmluvy k prenájmu nebytových 

priestorov v Zdravotnom stredisku v Stupave – MUDr. Oliver Kubička  

9.5.Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy – BM MEDICUS, s.r.o. 

9.6.Súhlas vlastníka pozemku a uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena – SPP – Distribúcia a.s.  

9.7.Obchodná verejná súťaž – Prenájom pozemkov 

9.8.Prenájom pozemku-garáž – Matej Takáč 

9.9.Uzatvorenie nájomnej zmluvy – Zelené stavby s.r.o. 

9.10. Uzatvorenie nájomnej zmluvy– Katarína Zezulová a Jozef Kršek 

9.11. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – garáž – Vladimír Mašek 

9.12. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – Občianske združenie Lukostrelecký klub Stupava 

9.13. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – ŠmakNinka s.r.o. 

9.14. Žiadosť o nájom pozemku na Kalinčiakovej ulici pre výstavbu novej základnej 

školy 

10. Informácia o zámere prerozdelenia ulíc v meste Stupava do volebných okrskov 

11. Projekt – Zvýšenie kvality terénnych ambulantných služieb nákupom osobného 

motorového vozidla  

12. Príprava riešenia regulácie vstupu na pozemky vo vlastníctve mesta Stupava, ktoré 

sú priľahlé k Troyerovej kúrii 

13. Návrh mesta Stupava k dopravnému riešeniu križovatiek Hlavná – Školská – 

Zdravotnícka, Hviezdoslavova – Železničná a Hviezdoslavova – Záhumenská v 

súvislosti s investičným zámerom spoločnosti LIDL 

14. Návrh na začatie procesu obstarávania Zmien a doplnkov územného plánu mesta 

Stupava pre územie diaľničného napojenia Stupava – sever 

15. Návrh na voľbu člena redakčnej rady Stupavských novín  

16. Návrh na odvolanie a voľbu člena Komisie územnoplánovacej, stavebnej a životného 

prostredia 

17. Správa o výsledku kontroly hospodárenia v rozpočtovej organizácii mesta Stupava – 

MŠ J. Kráľa v Stupave so zameraním na poslednú vykonanú fyzickú inventúru 

18. Návrh na vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Stupava za 3. štvrťrok 2019 

19. Interpelácie 

20. Rôzne 

21. Záver 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje 

program zasadnutia, Mestského zastupiteľstva v Stupave na deň 21.11.2019 podľa 

predloženej pozvánky. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za –  14, neprítomní – 2, MVDr. Kazarka a Ing. 
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Bugala) 

Uznesenie č. 217/2019 

 

Ad 4) Informácia o dianí v meste Stupava (ústna) 

Videozáznam 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA uviedol, že prebehlo stretnutie s KINOX. SK s.r.o., OZ Pour art 

a ZUŠ, z ktorého vzišla pragmatická dohoda, ZUŠ povedala, že by potrebovala priestory 

v poobedňajších hodinách od pondelka do štvrtka, OZ Pourt art to potrebuje večer od pondelka 

do štvrtka po ZUŠ, v piatok a v sobotu by malo priestory KINOX a nedeľu by malo OZ Pour 

atr a KINOX podľa potreby a dohody. 

- 14.11.2019 bolo zhromaždenie občanov, na ktorom sa zúčastnilo 60 obyvateľov. Na stretnutí  

Mgr. Závodný informoval o čipovaní nádob. 

Tiež bola podaná informácia ku skládke (spracovanie projektovej dokumentácie na rekultiváciu 

skládky – v júli 2020 by sme mali mať povolenie na rekultiváciu)  

- presťahovanie zberného dvora zo skládky a VPS z Dlhej ulice mimo obytnú zónu - prvý 

pozemok sme žiadali od cirkvi, ale dostali sme zamietavé stanovisko, hľadajú sa ďalšie 

možnosti. 

- prebehlo stretnutie s porotou kvôli architektonickej súťaži na barónovom – finišuje sa s 

požiadavkami do architektonickej súťaže.  

- prebiehajú rokovania so spol. IWIZ – na ich pozemku stoja mestské byty, ponúkajú 

vybudovanie nových sociálnych bytov. 

- mesto Stupava dostalo dotáciu 200.000 € z ministerstva školstva na rozšírenie kapacity ZŠ. 

- odoslali sme uznesenie Slovenskému zväz ľadového hokeja – dostaneme dotáciu na ľadovú 

plochu. 

- získali sme dotáciu 10.000 € od nadácie SPP - 5.000 € dostane MŠ Marcheggská a 5.000 € 

dostane ZŠ na stojisko na bicykle. 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA odovzdal slovo p. riaditeľke MKIC Rajtárovej, ktorá podala 

informáciu o vyúčtovaní a zhodnotení Dni zelá. 

Mgr. Rajtárová uviedla, že poslanci majú pred sebou materiál o vyúčtovaní Dni zelá. Podotkla, 

že na základe zmeny zákona vzrástli ceny služieb (upratovanie, regulácie parkovísk, náklady 

na brigádnikov, atď). 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie 

informáciu primátora mesta Stupava o situácií v meste. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 14, neprítomní – 2, MVDr. Kazarka a Ing. 

Bugala) 

Uznesenie č.  218/2019 

 

Na rokovanie MsZ prišiel MVDr. Kazarka. 

 

Ad 5) Informácia o kontrole plnenia uznesení 

Videozáznam 

Mgr. Hricová uviedla, že materiál predložila v zmysle rokovacieho poriadku 7 dní pred MsZ. 

Splnených uznesení je 5, z toho 3 uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia MsZ, a priebežne 

plnených uznesení je 13.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie 

informáciu o kontrole plnenia uznesení MsZ v Stupave. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 219/2019 v časti A 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave konštatuje, že  

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=250s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=933s
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1. uznesenia č. 44/2019 v bode C, 114/2019 v bode B, 186/2019, 187/2019, 210/2019 sú 

splnené,  

2. uznesenia č. 62/2017, 63/2017, 26/2018 v bode B.1, 84/2018, 117/2018 v bode B, , 45/2019 

v bode C, 52/2019 v bode B, 78/2019, 109/2019, 185/2019, 206/2019, 207/2019 a uznesenie 

č. 214/2019 sú priebežne plnené. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 219/2019 v časti B 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zmenu termínu na plnenie uznesenia č. 109/2019 (VZN o trhovom poriadku) na rok 2020. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 219/2019 v časti C 

 

Ad 6) Návrh Akčného plánu PHSR mesta Stupava na rok 2020 

Videozáznam 

Ing. Baxa skonštatoval, že tento bod už bol na prvom čítaní na minulom rokovaní MsZ. 

Predložený návrh Akčného plánu je koordinovaný s návrhom rozpočtu mesta Stupava na r. 

2020 – 2022. Do plánu sú zaradené aktivity, ktoré mesto plánuje pripravovať a/alebo realizovať 

v rokoch 2020-2022. 

Mestská rada v Stupave odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť Akčný plán PHSR mesta 

Stupava na r. 2020. 

Mgr. Novisedlák, MBA doplnil, že ak by sa mesto chcelo uchádzať o fondy, musí mať takúto 

aktivitu zahrnutú v PHSR. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

Akčný plán Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Stupava na rok 

2020. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 220/2019 v časti A 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave ukladá 

mestskému úradu zapracovať Akčný plán Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja mesta Stupava na rok 2020 do návrhu rozpočtu mesta Stupava na r. 2020 – 2022. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Bugala) 

Uznesenie č. 220/2019 v časti B 

 

Ad 7) Návrh rozpočtu mesta Stupava na r. 2020 – 2022 (druhé čítanie)  

Videozáznam 

Ing. Vašinová uviedla, že ide o druhé čítanie rozpočtu, príspevok pre VPS a MKIC bol 

zapracovaný v rozpočte akoby výhľadovo, VPS požadovalo 939.488 € (kvôli limitu rozpočtu 

majú - 87.000 €), MKIC požadovalo 515.247 € (kvôli limitu rozpočtu majú - 130.000 €), dotácia 

15.000 € pôjde na zriadenie verejnej WIFI v Stupave, navýšenie oproti minulému rozpočtu je 

+ 98.000 €, vypadlo cca 400.000 € z rozpočtu, momentálny prebytok rozpočtu je 176 €, 

potrebujeme minimálne 30.000 € prebytok, výpadok vznikol na podielovej dani (kvôli zvýšeniu 

nezdaniteľného základu dane) 

Stanovisko Mestskej rady  

Mestská rada prerokovala Návrh rozpočtu mesta na r. 2020 – 2022 (druhé čítanie) na svojom 

zasadnutí dňa 11.11.2019 a odporúča MsZ: 

1. Vziať  na vedomie Návrh rozpočtu mesta na r. 2020 – 2022 (druhé čítanie)  

2. Uložiť prednostke  

a) dopracovať predložený materiál o pripomienky predložené na rokovaní Mestskej 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=1268s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=1417s
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rady v Stupave a Mestského zastupiteľstva v Stupave  

b) predložiť návrh rozpočtu mesta Stupava na roky 2020 – 2022 na decembrové 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Stupave spolu s programovým rozpočtom. 

Ing. Vargová povedala, že vzhľadom na vyrovnaný rozpočet, zvyšovanie daní v našom meste 

takým skokom je veľmi vysoké. 

JUDr. Haulík uviedol, že konečne je rozpočtový proces taký, aký by aj mal byť. Čo sa týka 

príjmovej časti rozpočtu, zasiahla nás katastrofická vlna, lebo podielové dane v našom meste 

sa nezvyšujú.  

Celé znenie príspevku poslanca Haulíka je zaznamenané na videozázname. 

Mgr. Novisedlák, MBA podotkol, že BSK má výpadok 11 mil. € a škrtajú všetko z dôvodu 

podielových daní.  

Ing. Lacka povedal, že na finančnej komisií sa zaoberali rozpočtom v niekoľkých kolách 

a poďakoval za spoluprácu Mgr. Závodnému a Mgr. Rajtárovej. Je potrebné vytvoriť aspoň 

nejakú rezervu v rozpočte.  

Ing. Polakovič sa spýtal na poplatok za rozvoj.  Ako mesto bojuje s tými, ktorí poplatok 

neodviedli.  

Ing. Vašinová odpovedala, že v súčasnosti sa ako najlepší spôsob vidí využívanie záložného 

práva. Pred tromi mesiacmi to bolo 50 tis€ a teraz je tam nárast a chystáme sa spustiť aj daňové 

exekúcie. 

Mgr. Novisedlák, MBA verí, že sa dostaneme na konci roka na sumu 180 tis €. 

Na rokovanie prišiel poslanec Ing. Bugala. 

Občianska návšteva p. Miriam Sabová vystúpila ako zástupkyňa obyvateľov ul. Nová Obora, 

ktorí spísali petíciu za vybudovanie cesty. Na svoju petíciu dostali odpoveď od mesta, že mesto 

sa bude snažiť túto cestu zaradiť do rozpočtu mesta na rok 2020. Táto časť komunikácie je 

zničená, je tu vysoká prašnosť a naváženie šutolíny je riešenie na 10 dní, potom sa to rozjazdí. 

Stále sa to len láta a nerieši sa to. Povedala, že si dá urobiť rozpočet na cestu a požiadala mesto, 

aby aj ono urobilo rozpočet na porovnanie. 

Mgr. Novisedlák, MBA povedal, že na jednu ulicu je to 1,7 mil €, láta sa celá Stupava. 

Ing. Vigh povedal, že realizácie kanalizácie tu bola v roku 2011, 2012, robila sa v určitej ryhe, 

ale nezničila určite celú cestu. Jazdili tam nákladné autá a aj to ju poškodzovalo. 

Občianska návšteva p. Miriam Sabová doplnila, že keď robili kanalizáciu, dali dole celý asvalt 

a potom to už nedali späť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie 

Návrh rozpočtu mesta na r. 2020 – 2022  (druhé čítanie)  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 221/2019 v časti A 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave ukladá 

mestskému úradu 

1. dopracovať predložený materiál o pripomienky predložené na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v Stupave,  

2. predložiť návrh rozpočtu mesta Stupava na roky 2020 – 2022 na decembrové  

zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Stupave. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 221/2019 v časti B 

 

Ad 8) Všeobecne záväzné nariadenie č..../2019 o dani z nehnuteľností a dani za psa  

Videozáznam 

Ing. Vašinová uviedla, že výpadok v príjmovej časti mesta na rok 2020 je 420 tis € oproti 

minulému roku. Hľadajú sa kroky, ako to vykryť a ideme tak, ako aj iné mestá na Slovensku 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=4158s
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zdvihnúť daň z nehnuteľnosti. 

VZN bolo vyvesené v zákonnej lehote 15 dní pred zasadnutím MsZ, nedostali sme žiadnu 

pripomienku k návrhu k VZN od občanov. Návrh bol prerokovaný na MsR. 

Vystúpenie poslancov je zaznamenané na videozázname. 

Ing. Fabian povedal, že po diskusií s p. Petrášom dospeli k pozmeňovaciemu návrhu:  

• v článku II. sadzba dane písmeno a) sa text 0,90% nahrádza textom 0,60% 

• V článku II. sadzba dane písmeno b) sa text 0,84% nahrádza textom 0,56% 

• V článku II. sadzba dane písmeno d) sa text 2,50% nahrádza textom 2,00% 

V článku III. ods. 1) písmeno g) sa text 3,00% nahrádza textom 2,50% 

V článku III. ods. 1) písmeno h) sa text 3,00% nahrádza textom 2,50% 

V článku IV. sadzba dane písmeno a) sa text 0,30% nahrádza textom 0,50% 

V článku IV. sadzba dane písmeno b) sa text 3,00% nahrádza textom 2,00% 

V článku IV. sadzba dane písmeno c) sa text 0,75% nahrádza textom 0,50% 

Ing. Klačmanová navrhla ďalší pozmeňovací návrh, aby podnikatelia mali zvýšenú daň o 100% 

a obyvatelia len o 50%. Uviedla, že napr. ul. Štúrová má problém, treba ju riešiť a toto je spôsob 

riešenia. 

MVDr. Kazarka uviedol, že nebude podporovať návrh p. Petráša so 100 % zvýšením a 150% 

zvýšením dane z bytov, lebo je za volebný okrsok č.1, kde je najviac obyvateľov, ktorí bývajú 

v bytoch. 

Ing. Vašinová uviedla príklad, že pro dnešnej platbe dane za 2izb. byt sa platí 10€ po zvýšení 

to bude 15€, nebytové priestory 50m² zo 100€ na 150€.  
MVDr. Kazarka povedal, že bude hlasovať za materiál, ktorý je predložený a ktorý schválila 

finančná komisia.  

Ing. Klačmanová doplnila, že podnikatelia využívajú rovnaké služby v meste ako ostatní 

obyvatelia (napr. ČOV), nevie, prečo by mali mať nižšiu daň ako obyvatelia. 

Ing. Vargová povedala, že nevie, prečo Ing. Klačmanová spomína ČOV, veď to si každý občan 

musí platiť sám a tiež rekreačné poukazy sa netýkajú mesta. 

Ing. Vašinová reagovala, že mesto má viac ako 50 zamestnancov a preto sa ho rekreačné 

poukazy týkajú. Ešte doplnila, že sadzby pri nehnuteľnostiach určených na podnikanie sú vyššie 

preto, lebo z podnikania majú príjmy. 

Ing. Smeja, PhD. uviedol, že na tému zvyšovanie daní je veľa názorov, komu áno, komu nie. 

VZN ponúka tiež možnosť splátkového kalendára, platba sa môže rozložiť. Zvýšenie treba 

nadstaviť spravodlivo. 

Mgr. Novisedlák, MBA. doplnil, že poslanci dostali porovnanie aj s okolitými obcami. My sa 

pohybujeme v nižších leveloch, nepozná nikoho, kto nejde zvyšovať dane. 

Občianska návšteva p. Valovič povedal, že si myslí, že finančná komisia to dobre prebrala 

a 50% je v poriadku.  Povedal, že sa nedodržuje VZN o nájme v škole, čo sa týka vyučovania 

CLIL, je tam vysoký príjem a nájomné sa nerieši. 

Občianska návšteva Ing. Voda povedal, že  ako seniorov nad 75 rokov má zľavu na dani 50%. 

Spýtal sa, či si má znova podať žiadosť, alebo bude platná tá, ktorú už predložil. 

p. Drahošová odpovedala, že novú žiadosť nemusí podávať, platí tak, ktorú už podal. 

Ing. Fabian treba sa na to pozrieť v absolútnych číslach, podnikateľské priestory sú oveľa 

väčšie. 

Ing. Petráš povedal, že rozdiel medzi m² na bývanie a na podnikanie je 1250 %, išlo by o mierne 

zvýšenie. Mali by sa podnikatelia podporiť v meste, aby tu boli dostupné služby pre občanov. 

Ing. Klačmanová podotkla, že teraz sú nízke dane a nejde to podnikateľom. 

Občianska návšteva p. Lachkovič povedal, že je škoda, že tento návrh nebol v poslednom čísle 

Stupavských novín. On sám 12 rokov ako poslanec bojoval za zvýšenie dane. Ale nárast daní 

je o 50% pre všetkých, on má 30 árový pozemok a čo mu dá mesto za to, že za neho zaplatí 
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dane,   budú mu tam zametať, alebo chodiť mestskí policajti. Prečo sa nezdvihnú dane za byty 

o 100%, ale prečo za ornú pôdu, rybník, les. Pre niekoho to môže byť likvidačné.  

Ing. Vašinová podotkla, že za byty aj rodinné domy je sadzba 0,30€/m². 

JUDr. Haulík  hovoríme o navýšenie do kapitálu mesta, čo využíva každý, tu sa nehovorí 

o kosení. Sadzba sa platí tá istá. Návrh Ing. Fabiana je o tom, že podnikatelia, lesy, rybníky 

nebudú platiť nič a všetko to bude na majiteľov bytov a rodinných domov.   

Ing. Baxa doplnil, že daň je momentálne založená na dohode minimálne 10 poslancov. 

Mgr. Závodný navrhol p. Lachkovičovi, aby prišiel na VPS a na konkrétnych prípadoch si 

vysvetlili ako funguje a pracuje VPS. 

Ing. Vargová upozornila na daň z ornej pôdy, v Máste za humnami leží veľa neobrobenej pôdy,  

treba podporovať využívanie ornej pôdy. Radšej znížme bežné výdavky a tam hľadajme 

finančné zdroje. 

Ing. Bugala povedal, že dane pre mesto znamenajú rozvoj pre mesto, žiaľ sú rôzne typy daní 

a tento návrh je najspravodlivejší  - pre všetkých rovnako. Pokiaľ sa s daňami nepohne, zostane 

Mástsky dom stáť, tiež cesty a nebude môcť pomôcť škole, škôlkam. 

Občianska návšteva p. Valachovič  uviedol, že od roku 90 funguje samospráva, za 30 rokov sa 

menili miestne dane v Stupave 3krát. Potrebujeme dať do poriadku to, čo sa nedalo za 30 rokov 

do poriadku. Každý občan je schopný zaplatiť.  

Ing. Petráš doplnil, že nešlo o to, aby sa podnikateľské priestor nezvyšovali.  

Mgr. Novisedlák, MBA. vyhlásil 10 min prestávku. 

 

Po prestávke poslanci hlasovali o návrhu VZN. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje   

Všeobecne záväzné nariadenie č..../2019 o dani z nehnuteľností a dani za psa.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 9 poslancov, JUDr. Haulík, Ing. Smeja, 

PhD., Ing. Polakovič, Ing. Bugala, Ing. Klačmanová, MVDr. Kazarka, Ing. Haldová, Ing. 

Lacka, Ing. Zelenák, proti – 6, Ing. Vargová, Draškovič, Peschl, Ing. Vigh, Ing. Fabian, Mgr. 

Horecký,  zdržal sa – 1, Ing. Petráš) návrh nebol schválený. 

 

Pozmeňovací návrh Ing. Fabiána: 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

Všeobecne záväzné nariadenie č..../2019 o dani z nehnuteľností a dani za psa a to 

nasledovne:  

V článku II. sadzba dane písmeno a) sa text 0,90% nahrádza textom 0,60% 

V článku II. sadzba dane písmeno b) sa text 0,84% nahrádza textom 0,56% 

V článku II. sadzba dane písmeno d) sa text 2,50% nahrádza textom 2,00% 

V článku III. ods. 1) písmeno g) sa text 3,00% nahrádza textom 2,50% 

V článku III. ods. 1) písmeno h) sa text 3,00% nahrádza textom 2,50% 

V článku IV. sadzba dane písmeno a) sa text 0,30% nahrádza textom 0,50% 

V článku IV. sadzba dane písmeno b) sa text 3,00% nahrádza textom 2,00% 

V článku IV. sadzba dane písmeno c) sa text 0,75% nahrádza textom 0,50% 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 8 poslancov, Mgr. Horecký, Peschl, Ing. 

Vigh, Draškovič, Ing. Fabian, Ing. Vargová, Ing. Polakovič, Ing. Petráš, proti – 2 poslanci, Ing. 

Klačmanová, Ing. Zelenák, zdržali sa – 6 poslancov, JUDr. Haulík, Ing. Smeja, Ing. Bugala, 

MVDr. Kazarka, Ing. Haldová, Ing. Lacka) návrh nebol schválený. 

Ing. Smeja sa vyjadroval aby to bolo spravodlivé a všetkým sa navýšilo o 50%. 

 

Ad 9) Majetkové veci 

9.1. Odkúpenie pozemku – Karol Horváth 
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Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.09.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá stiahla materiál z rokovania z dôvodu, že žiadosť nie 

je možné posúdiť. Komisia sa vráti k prerokovanému materiálu po predložení geometrického 

plánu so zameraním garáže, pozemku pod garážou a požadovanej parcely. 

Žiadateľ dňa 30.09.2019 doručil na mestský úrad geometrický plán č. 81/2019, a preto je 

materiál predložený na rokovanie komisie s odporúčaním mestskému zastupiteľstvu. 

Materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá Uznesením 088.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ vyhovieť žiadosti žiadateľa 

s tým, že minimálna kúpna cena bude stanovená na základe znaleckého posudku, ktorý nechá 

vypracovať žiadateľ na vlastné náklady. Zároveň Komisia odporučila doplniť uznesenie o 

parcelu 236/5 o výmere 3 m2, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, k.ú. Stupava, ktorú 

by malo nadobudnúť Mesto Stupava. Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

JUDr. Haulík doplnil, že mesto by malo kúpiť od žiadateľa 3m².  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave vyhlasuje 

časť o výmere 111 m2 z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 193/34, druh pozemku: zastavané 

plochy a nádvoria o celkovej výmere 23613 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, 

vo vlastníctve Mesta Stupava za prebytočný majetok. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, zdržala sa – 1, Ing. Vargová) 

Uznesenie č. 222/2019 v časti A  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zámer predať časť o výmere 111 m2 z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 193/34, druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 23613 m2 v k. ú. Stupava, 

zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, podľa geometrického plánu č. 

81/2019, vyhotoveného A-GEO, Ing. Robert Geisse, PhD., Pri borníku 4, 900 31 Stupava, 

IČO: 46 500 278, zo dňa 17.09.2019, overeného Okresným úradom Malacky, 

katastrálnym odborom, dňa 25.09.2019 pod. č. G1 – 1199/2019 ako novovytvorený 

pozemok parcely reg. „C“ KN č. 193/70, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria 

o výmere 111 m2, ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 

8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, Karolovi 

Horváthovi za kúpnu cenu stanovenú na základe znaleckého posudku, ktorý dá 

vypracovať žiadateľ na vlastné náklady.  

Podľa geometrického plánu č. 81/2019, vyhotoveného A-GEO, Ing. Robert Geisse, PhD., 

Pri borníku 4, 900 31 Stupava, IČO: 46 500 278, zo dňa 17.09.2019, overeného Okresným 

úradom Malacky, katastrálnym odborom, dňa 25.09.2019 pod. č. G1 – 1199/2019 vznikol 

novovytvorený pozemok parcely reg. „C“ KN č. 236/5, druh pozemku: zastavané plochy 

a nádvoria o celkovej výmere 3 m2 v k. ú. Stupava, ktorý sa nachádza na pozemku 

žiadateľa Karola Horvátha a ktorú by malo nadobudnúť Mesto Stupava. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: žiadateľ chce uvedenú časť pozemku kúpiť nakoľko 

došlo k odpredaju záhradky za jeho rodinným domom za účelom výstavby bytoviek 

a vtedajším obecným úradom mu bolo sľúbené, že si môže ponechať predmetný mestský 

pozemok vedľa domu na stavbu garáže. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, zdržala sa – 1, Ing. Vargová) 

Uznesenie č. 222/2019 v časti B  

 

9.2. Odkúpenie pozemku – Anna Betechová 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 089.04.11.2019.KMaLP neodporučila 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=10900s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=11220s
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MsZ vyhovieť žiadosti žiadateľky. 

Na zasadnutí Mestskej rady v Stupave navrhované uznesenie nezískalo dostatočný počet hlasov 

členov mestskej rady.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave vyhlasuje 

časť o výmere cca 120 m2 z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 449/13, druh pozemku: 

zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 2336 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na 

LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava za prebytočný majetok. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 0, proti – 5, Ing. Klačmanová, MVDr. 

Kazarka, Ing. Zelenák,  Peschl, Mgr. Horecký) návrh nebol schválený. 

 

9.3. Prenájom pozemku – DREVOKON, s.r.o. 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.09.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá stiahla materiál z rokovania z dôvodu, že žiadosť nie 

je možné posúdiť. Komisia sa vráti k prerokovanému materiálu po tom, ako žiadateľ predloží 

kladné stanovisko Mesta Stupava k plánovanej investičnej činnosti. 

Žiadateľ dňa 04.10.2019 doručil na mestský úrad kladné stanovisko k investičnej činnosti, 

a preto je materiál predložený na rokovanie komisie s odporúčaním mestskému zastupiteľstvu. 

Materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá Uznesením 090.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ vyhovieť žiadosti 

žiadateľa za cenu prenájmu 10,- EUR/m2/rok s tým, že nájomná zmluva bude uzatvorená na 

dobu neurčitú s výpovednou lehotou 3 mesiace. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave vyhlasuje 

pozemok parcely reg. „C“ KN č. 1802/1, druh pozemku: ostatná plocha o celkovej výmere 

141 m2 v k. ú. Mást I., zapísaný na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava za prebytočný 

majetok. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, zdržali sa – 2, Ing. Vargová, 

Draškovič) 

Uznesenie č. 223/2019 v časti A  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zámer prenajať pozemok parcely reg. „C“ KN č. 1802/1, druh pozemku: ostatná plocha 

o celkovej výmere 141 m2 v k. ú. Mást I., zapísaný na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta 

Stupava, na pripravovaný investičný zámer stavby „Polyfunkčný dom – Zdravotné 

stredisko Dr. Martin“ ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a 

ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 

spoločnosti DREVOKON s.r.o., so sídlom Hviezdoslavova 110, 900 31 Stupava, IČO: 

35 713 097 na dobu neurčitú, s výpovednou lehotou 3 mesiace, za cenu prenájmu 10,- 

€/m2/rok.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa: vzhľadom na pripravovaný investičný zámer stavby 

„Polyfunkčný dom – Zdravotné stredisko Dr. Martin“ na susediacich parcelách, by 

spoločnosť rada spravovala z estetických dôvodov aj priamo susediacu parcelu, ktorá je 

vo vlastníctve Mesta Stupava. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 14 poslancov, zdržali sa – 2, Ing. Vargová, 

Draškovič) 

Uznesenie č. 223/2019 v časti B  

 

9.4. Ukončenie nájomnej zmluvy a uzatvorenie nájomnej zmluvy k prenájmu nebytových 

priestorov v Zdravotnom stredisku v Stupave – MUDr. Oliver Kubička  

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=11304s
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Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 091.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ 

vyhovieť žiadosti žiadateľa. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy zo dňa 31.01.2006 v znení jej Dodatku č. 9 zo dňa 

01.10.2017, ktorej predmetom je prenájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v 

budove Zdravotného strediska na Zdravotníckej ulici č. 952/1 v Stupave, stavby so súp. č. 

952 (ďalej len „Budova“), postavenej na pozemku parcely reg. „C“ KN č. 176/4 druh 

pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere 1281 m2 v k.ú. Stupava, zapísanom na 

LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, s pánom MUDr. Oliverom Kubičkom ku dňu 

31.03.2020 z dôvodu zmeny formy podnikania. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 224/2019 v bode 1  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy, ktorej predmetom bude prenájom nebytových priestorov, 

ktoré sa nachádzajú v budove Zdravotného strediska na Zdravotníckej ulici č. 952/1 v 

Stupave, stavby so súp. č. 952 (ďalej len „Budova“), postavenej na pozemku parcele reg. 

„C“ KN č. 176/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 1281 m2 v k.ú. Stupava, zapísanom 

na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava a to: 

Miestnosť č. 54 – výmera 24,94 m2 

Miestnosť č. 55 – výmera 1,88 m2 

Miestnosť č. 56 – výmera 1,92 m2 

Miestnosť č. 39 – výmera 1,02 m2 spolu vo výmere 29,76 m2 

a k nemu prislúchajúce spoločné priestory v pomernej časti: 

Miestnosť č. 34 – výmera (7,28) 0,48 m2 

Miestnosť č. 35 – výmera (10,63) 0,71 m2 

Miestnosť č. 48 – výmera (22,03) 4,41 m2 

Miestnosť č. 48.1 – výmera (20,52) 6,84 m2 

Miestnosť č. 37 – výmera (2,53) 0,84 m2 

Miestnosť č. 38 - výmera (1,16) 0,39 m2 spolu v pomernej časti vo výmere 13,67 m2 

celkom spolu vo výmere 43,43 m2 ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade 

s ustanovením § 9a ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, spoločnosti Lindoz, s.r.o. so sídlom Námestie sv. Františka 18/3550, 

841 04 Bratislava, IČO: 47 101 491, na dobu neurčitú za cenu prenájmu 6,46,- €/m2 ročne 

a náklady za služby spojené s nájmom Nebytových priestorov: elektrická energia, vodné 

a stočné, dodávka tepla a TÚV vo výške 29,38 €/m2 ročne na dobu neurčitú od 01.04.2020 

na prevádzkovanie internej ambulancie. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: z dôvodu prebiehajúcej zmeny formy podnikania 

z fyzickej osoby na právnickú osobu, dochádza k zmene nájomcu.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 224/2019 v bode 2  

 

9.5. Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy – BM MEDICUS, s.r.o. 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 092.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ 

uzavrieť dohodu o ukončení nájomnej zmluvy.  

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=11420s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=11564s
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Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

Dohodu o ukončení nájomnej zmluvy uzatvorenej na dobu neurčitú od 01.10.2006, ktorej 

predmetom je prenájom nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú v budove 

Zdravotného strediska na Zdravotníckej ulici č. 952/1 v Stupave, stavby so súp. č. 952 

(ďalej len „Budova“), postavenej na pozemku parcely reg. „C“ KN č. 176/4 zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 1281 m2 v k.ú. Stupava, zapísanom na LV č. 2783, vo 

vlastníctve Mesta Stupava, so spoločnosťou BM MEDICUS, s.r.o., zastúpená konateľmi  

MUDr. Emília Erdélyiová a MUDr. Vojtech Erdélyi ku dňu 31.12.2019. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 225/2019   

 

9.6. Súhlas vlastníka pozemku a uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena – SPP – Distribúcia a.s.  

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 093.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ 

vyhovieť žiadosti žiadateľa. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Občianska návšteva p. Lachkovič František uviedol, že chodníky sú neprechodné pri tejto 

rekonštrukcií, projekt sa nerešpektuje, neoznačené staveniská, nedáva sa chodník do pôvodného 

stavu, trasovali nový plynovod ako sa im páčilo, povrchy nie sú do pôvodného stavu. V parku 

pred domov jeho mamy je 3 mesiace neoznačená a nezabezpečená jama. Treba to kontrolovať 

pri prevzatí. Káble z T-comu sú ponechané na ulici, tiež neuvedené do pôvodného stavu, sú tu 

prepady na chodníkoch.  

JUDr. Tchirová doplnila, že realizácia stavby je do r.2022. 

Ing. Kačáni povedal, že tento problém už dlhšie riešime. Ing. Štulajterová nie je oprávnená 

kontrolovať techniku realizovaných prác, nemá k dispozícií projekt. Ona má právo preberať 

finálny produkt. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

súhlas s umiestnením stavby „Rekonštrukcia plynovodov Stupava, Bitúnková, 

UO00019“, navrhovanej na ul. Bitúnkova, Duklianska, Pri Potoku,  Nad Potokom, 

Jilemnického, Na Aleji, Robotnícka na častiach pozemkov:  

➢ Bitúnková ulica – spolu v dĺžke 175 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 772/1, 

druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 212 m2, v k. ú. Stupava, vo 

vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 4551, z pozemku parcely reg. „C“ 

KN č. 771/1, druh pozemku: zastavané plochy nádvoria, v celkovej výmere 7443 

m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z 

pozemku parcely reg. „E“ KN č. 779, druh pozemku: vodná plocha, v celkovej 

výmere 4676 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 

4551, 

➢ Duklianska ulica – spolu v dĺžke 230 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 770/1, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 13005 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783 

➢ Ulica Pri Potoku – spolu v dĺžke 105 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 3908/901, 

druh pozemku: vodná plocha, v celkovej výmere 3555 m2, v k. ú. Stupava, vo 

vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 4551, 

➢ Ulica Nad Potokom – spolu v dĺžke 150 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 481/7, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 886 m2, v k. ú. 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=11659s
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Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z pozemku parcely 

reg. „C“ KN č. 488/13, druh pozemku: zastavané plochy nádvoria, v celkovej 

výmere 3 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783  

➢ Jilemnického ulica – spolu v dĺžke 150 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 3899/6, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 2254 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783,  z pozemku parcely 

reg. „C“ KN č. 3899/9, druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 3008 m2, 

v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z pozemku 

parcely reg. „C“ KN č. 3899/10, druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 

1384 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z 

pozemku parcely reg. „C“ KN č. 3899/11, druh pozemku: zastavané plochy a 

nádvoria, v celkovej výmere 2058 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta 

Stupava, zapísaný na LV č. 2783, 

➢ Ulica Na Aleji - spolu v dĺžke 250 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 4136/3, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 9106 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783,   

➢ Robotnícka ulica - spolu v dĺžke 225 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č.4127/33, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 2156 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783 

stavebníkovi stavby SPP - Distribúcia, a.s. so sídlom Mlynské Nivy 44/b, 825 11 Bratislava, 

IČO: 35 910 739 za účelom rekonštrukcie NTL plynovodov v Stupave, podľa spracovanej 

projektovej dokumentácie Ing. Anny Valovej, z dátumu 08/2019. 

Predpokladaný termín realizácie výstavby bude v roku 2022. Stavbu po jej dokončení 

prevezme kompletne do užívania spoločnosť SPP – Distribúcia a.s., ktorá bude jej 

užívateľom a prevádzkovateľom. 

Súčasne Mesto Stupava ako vlastník dotknutých pozemkov žiada spoločnosť SPP – 

Distribúcia a.s. dodržať nasledujúce podmienky: 

➢ zrealizuje spätnú úpravu asfaltového povrchu v rozsahu polovice profilu miestnej 

komunikácie v miestach zásahu do telesa komunikácie, 

➢ počas realizácie stavby zabezpečí prístup ku všetkým nehnuteľnostiam, ktorých sa 

obnova plynovodu dotýka. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 226/2019 v bode 1   

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena umiestnenia stavby 

„Rekonštrukcia plynovodov Stupava, Bitúnková, UO00019“, navrhovanej na ul. 

Bitúnkova, Duklianska, Pri Potoku,  Nad Potokom, Jilemnického, Na Aleji, Robotnícka 

na častiach pozemkov:  

➢ Bitúnková ulica – spolu v dĺžke 175 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 772/1, 

druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 212 m2, v k. ú. Stupava, vo 

vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 4551, z pozemku parcely reg. „C“ 

KN č. 771/1, druh pozemku: zastavané plochy nádvoria, v celkovej výmere 7443 

m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z 

pozemku parcely reg. „E“ KN č. 779, druh pozemku: vodná plocha, v celkovej 

výmere 4676 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 

4551, 

➢ Duklianska ulica – spolu v dĺžke 230 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 770/1, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 13005 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783 
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➢ Ulica Pri Potoku – – spolu v dĺžke 105 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 

3908/901, druh pozemku: vodná plocha, v celkovej výmere 3555 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 4551, 

➢ Ulica Nad Potokom – spolu v dĺžke 150 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 481/7, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 886 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z pozemku parcely 

reg. „C“ KN č. 488/13, druh pozemku: zastavané plochy nádvoria, v celkovej 

výmere 3 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783  

➢ Jilemnického ulica – spolu v dĺžke 150 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 3899/6, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 2254 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z pozemku parcely 

reg. „C“ KN č. 3899/9, druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 3008 m2, 

v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z pozemku 

parcely reg. „C“ KN č. 3899/10, druh pozemku: ostatná plocha, v celkovej výmere 

1384 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, z 

pozemku parcely reg. „C“ KN č. 3899/11, druh pozemku: zastavané plochy a 

nádvoria, v celkovej výmere 2058 m2, v k. ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta 

Stupava, zapísaný na LV č. 2783, 

➢ Ulica Na Aleji - spolu v dĺžke 250 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č. 4136/3, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 9106 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783, 

➢ Robotnícka ulica - spolu v dĺžke 225 m z pozemku parcely reg. „C“ KN č.4127/33, 

druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, v celkovej výmere 2156 m2, v k. ú. 

Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísaný na LV č. 2783 

stavebníkovi stavby SPP - Distribúcia, a.s. so sídlom Mlynské Nivy 44/b, 825 11 Bratislava, 

IČO: 35 910 739 za účelom rekonštrukcie NTL plynovodov v Stupave, podľa spracovanej 

projektovej dokumentácie Ing. Anny Valovej, z dátumu 08/2019. 

Žiadateľ zabezpečí vyhotovenie geometrického plánu na vlastné náklady za účelom 

presného uloženia NTL plynovodov. Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú 

s odporúčanou cenou vecného bremena 10,- Eur za bežný meter.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 226/2019 v bode 2   

 

9.7. Obchodná verejná súťaž – Prenájom pozemkov 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej,  ktorá Uznesením 094.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ 

schváliť zámer v zmysle uznesenia. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Ing. Vargová sa spýtala, ako sa prišlo na túto ideu, že sú tieto pozemky pre mesto prebytočné. 

JUDr. Haulík odpovedal, že v minulosti prišla žiadosť istého žiadateľa, že by chcel tieto 

pozemky do prenájmu. 

Ing. Vašinová doplnila, že pôvodný žiadateľ tam chcel pestovať krmivá pre kone. 

p. Peschl sa spýtal, či to nemali v užívaní tí, ktorí vlastnia susednú budovu. Treba dať na to 

pozor, aby tam niekto zase niečo nepostavil. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave vyhlasuje 

pozemky parcely reg. „C“ KN v k.ú. Stupava, vo vlastníctve Mesta Stupava, zapísané na 

LV č. 4551, a to: 

➢ parcela č. 1636/7, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 4839 m2,   

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=12693s
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➢ parcela č. 1636/4, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 5000 m2,   

➢ parcela č. 1640/7, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 2529 m2,  

za prebytočný majetok.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, proti – 1, Ing. Vargová) 

Uznesenie č. 227/2019 v časti A  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zámer prenajať pozemky parcely reg. „C“ KN v k. ú. Stupava vo vlastníctve Mesta 

Stupava, zapísaných na LV č. 4551, a to: 

➢ parcela č. 1636/7, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 4839 m2, 

➢ parcela č. 1636/4, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 5000 m2,  

➢ parcela č. 1640/7, druh pozemku: orná pôda v celkovej výmere 2529 m2, 

t.j. pozemky o výmere spolu 12368 m2, čo je v prepočte 1,2368 ha, formou prenájmu na 

základe vyhlásenia OBCHODNEJ VEREJNEJ SÚŤAŽE v zmysle ustanovenia § 9a ods. 

1 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. Slovenskej národnej rady o majetku obcí, v zmysle § 20 

VZN mesta Stupava č. 1/2016 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta Stupava 

a v zmysle § 281 - § 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodného zákonníka v znení neskorších 

predpisov.    

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, proti – 1, Ing. Vargová) 

Uznesenie č. 227/2019 v časti B  

 

9.8. Prenájom pozemku - garáž – Matej Takáč 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 04.11.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 095.04.11.2019.KMaLP odporučila MsZ 

vyhovieť žiadosti žiadateľa. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy zo dňa 03.01.2008 s pánom Milanom Jaškom na 

pozemok parcely reg. „C“ KN č. 4103/12, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 21 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 228/2019 v časti A1  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave vyhlasuje 

pozemok parcely reg. „C“ KN č. 4103/12, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

o výmere 21 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, 

za prebytočný majetok.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 228/2019 v časti B 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zámer prenajať pozemok parcely reg. „C“ KN č. 4103/12, druh pozemku: zastavané 

plochy a nádvoria o výmere 21 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve 

Mesta Stupava ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, pánovi 

Matejovi Takáčovi na dobu neurčitú za cenu 1,- EUR/m2 ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: pozemok sa nachádza pod stavbou garáže so súpisným 

č. 7187, vo vlastníctve žiadateľa pána Mateja Takáča, ktorú nadobudol kúpou. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 228/2019 v časti A2  

 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13149s
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9.9. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – Zelené stavby s.r.o. 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.09.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá stiahla materiál z rokovania s tým, že na budúce 

rokovanie komisie budú prizvaní zástupcovia žiadateľa Zelené stavby s.r.o.. 

Dňa 19.09.2019 bola Mestskému úradu v Stupave zaslaná nová žiadosť aj s úpravou projektu 

na rokovanie komisie majetkovej a legislatívno-právnej.       

Materiál bol predložený dňa 02.10.2019 na rokovanie Komisie majetkovej a legislatívno-

právnej, ktorá Uznesením 070.02.10.2019.KMaLP odporučila MsZ vyhovieť žiadosti 

spoločnosti Zelené stavby, s.r.o.  

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť o výmere cca 150 m2 z pozemku parcely reg. „C“ 

KN č. 4127/129, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria v celkovej výmere 620 m2, 

v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, t.j. záber časti 

pozemku určenú pre vybudovanie chodníka a časť o výmere cca 450 m2 z pozemku 

parcely reg. „C“ KN č. 4127/69, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria v celkovej 

výmere 5863 m2, v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, 

t.j. záber časti pozemku určenú pre vybudovanie jedného vjazdu do podzemnej garáže 

a jedného výjazdu z podzemnej garáže a jeden vjazd na parkovisko k objektu a jeden 

výjazd z parkoviska k objektu a opravu a vybudovanie chodníka (ďalej len „stavba“) pre 

účely stavby Novostavba polyfunkčného objektu Nuevo“ na ulici Dlhá počas doby 

výstavby v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa so stavebníkom 

stavby Zelené stavby s.r.o. so sídlom Račianska 22/A, 831 02 Bratislava 3, IČO: 

47 222 085, k územnému rozhodnutiu do času výstavby, na dobu určitú - 2 roky odo dňa 

právoplatnosti stavebného povolenia k stavbe za cenu 1,- EUR/rok. Nájomca zaplatí 

nájomné do 30 dní odo dňa nadobudnutia právoplatnosti v poradí prvého stavebného 

rozhodnutia podľa územného rozhodnutia. 

Stavebník a budúci nájomca bude mať právny záväzok pod sankciou zmluvnej pokuty, 

že po výstavbe stavby na tejto časti pozemku, odovzdá stavbu do vlastníctva 

Mesta Stupava za kúpnu cenu 1,- EUR.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa: stavba vybudovaná na pozemku bude po jej vybudovaní 

a skolaudovaní prevedená do majetku Mesta Stupava za kúpnu cenu 1,- EUR.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 229/2019  

 

9.10. Uzatvorenie nájomnej zmluvy– Katarína Zezulová a Jozef Kršek 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.10.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej,  ktorá Uznesením 073.02.10.2019.KMaLP odporučila MsZ 

prenajať dve parkovacie miesta žiadateľom za cenu prenájmu vo výške 250,- EUR (1 

parkovacie miesto) za každý začatý rok. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť o výmere cca 25 m2 (5 m x 5 m) z pozemku parcely 

reg. „E“ KN č. 766/1, druh pozemku: ostatná plocha o celkovej výmere 16899 m2 v k. ú. 

Stupava, zapísaného na LV č. 4551, vo vlastníctve Mesta Stupava, ako prípad hodný 

osobitného zreteľa v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13262s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13458s
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o majetku obcí v znení neskorších predpisov, Kataríne Zezulovej a Jozefovi Kršekovi na 

dve parkovacie miesta za cenu prenájmu 250,- Eur za každé parkovacie miesto a za každý 

začatý rok trvania nájmu, na dobu neurčitú. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: žiadatelia potrebujú využiť uvedenú časť pozemku za 

účelom zriadenia parkovacieho miesta. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 9 poslancov, zdržali sa – 7 , Mgr. Horecký, 

Ing. Vigh, Draškovič, Ing. Haldová, Ing. Bugala, Ing. Klačmanová, Ing. Petráš) 

Uznesenie č. 230/2019  

 

9.11. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – garáž – Vladimír Mašek 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.10.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 075.02.10.2019.KMaLP odporučila MsZ 

vyhovieť žiadosti žiadateľa.  

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy na pozemok parcely reg. „C“ KN č. 4103/5, druh pozemku: 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 19 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného na LV č. 2783, 

vo vlastníctve Mesta Stupava ako prípad hodný osobitného zreteľa v súlade 

s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, pánovi Ing. Vladimírovi Maškovi na dobu neurčitú za cenu 1,- 

EUR/m2 ročne. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: pozemok sa nachádza pod stavbou garáže so súpisným 

č. 7181, vo vlastníctve žiadateľa pána Ing. Vladimíra Maška, ktorú nadobudol kúpou. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 231/2019  

 

9.12. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – Občianske združenie Lukostrelecký klub Stupava 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že materiál bol predložený dňa 02.10.2019 na rokovanie Komisie 

majetkovej a legislatívno-právnej, ktorá Uznesením 076.02.10.2019.KMaLP odporučila MsZ 

vyhovieť žiadosti žiadateľa. 

Mestská rada odporučila MsZ predložený návrh schváliť. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy na časť o výmere cca 5 m2 z pozemku parcely reg. „C“ KN 

č. 284/1, druh pozemku: záhrada o celkovej výmere 10903 m2 v k. ú. Stupava, zapísaného 

na LV č. 2783, vo vlastníctve Mesta Stupava, ako prípad hodný osobitného zreteľa v 

súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, Občianskemu združeniu Lukostrelecký klub Stupava, Vajanského 

1740/1A, 900 31 Stupava, IČO: 52 073 343, na dobu neurčitú za cenu prenájmu 1,- €/m2 

ročne. Dôvod hodný osobitného zreteľa: uskladnenie lukostreleckých terčovísk 

a ostatného lukostreleckého náradia do záhradného domčeka. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 232/2019  

 

9.13. Uzatvorenie nájomnej zmluvy – ŠmakNinka s.r.o. 

Videozáznam 

JUDr. Tchirová uviedla, že zámer prenajať majetok ako prípad hodný osobitného zreteľa 

v zmysle § 9a ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13613s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13694s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=13888s
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predpisov bol zverejnený dňa 28.10.2019 na webovej stránke a úradnej tabuli Mesta Stupava. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

uzatvorenie nájomnej zmluvy na pozemok parcely reg. „C“ KN č. 449/49, druh pozemku: 

zastavané plochy a nádvoria o celkovej výmere 997 m2 v k. ú Stupava, zapísanom na liste 

vlastníctva č. 2783 vo vlastníctve Mesta Stupava, ako prípad hodný osobitného zreteľa 

v súlade s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov formou nájomnej zmluvy nájomcovi spoločnosti ŠmakNinka s.r.o., 

so sídlom Borinka 266, 900 32 Borinka, IČO: 45 670 285 a vlastníkovi stavby postavenej 

na pozemku parcely reg. „C“ KN č. 449/3 v k. ú. Stupava zapísanej na LV č. 2493, na 

dobu spolu 30 rokov za cenu nájmu: 

1. 1,- €/m2 ročne odo dňa účinnosti zmluvy o prenájme do právoplatnosti 

kolaudačného rozhodnutia na vybudovanú účelovú komunikáciu a 18 parkovacích 

miest; t. j. spolu 997,- € ročne za celkovú výmeru pozemku 997 m2; 

2. 1,- €/m2 ročne odo dňa právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia na vybudovanú 

účelovú komunikáciu a 18 parkovacích miest do konca platnosti nájomnej zmluvy, 

t. j. spolu 267,1 € ročne za výmeru 267,1 m2. 

Nájomca je povinný vybudovať účelovú komunikáciu a parkovacie miesta najneskôr do 

3 rokov odo dňa nadobudnutia právoplatnosti posledného zo stavebných povolení 

vydaných na parkovisko a penzión (stavba postavená na pozemku parcely reg. „C“ KN č. 

449/3 v k. ú. Stupava zapísanej na LV č. 2493).  

Po vybudovaní a skolaudovaní sa nájomca zaväzuje previesť 729,9 m2 (t. j. minimálne 

2/3) z celkovej plochy vybudovanej účelovej komunikácie a z parkovacích miest, t. j. z 997 

m2 do vlastníctva Mesta Stupava za cenu spolu vo výške 1,- €. Zvyšná časť, t. j. parkovacie 

miesta a stojisko pre kontajnery o výmere 267,1 m2 zostáva nájomcovi v nájme do 

skončenia platnosti nájomnej zmluvy. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa: zhodnotenie majetku mesta, na predmetnom pozemku 

bude vybudovaná účelová komunikácia s parkovacími miestami namiesto doterajšieho 

neupraveného prašného povrchu a tým dôjde k úprave celkového vzhľadu pozemku 

a jeho okolia.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 14 poslancov, zdržali sa – 2, MVDr. Kazarka, 

Ing. Vargová) 

Uznesenie č. 233/2019  

 

9.14. Žiadosť o nájom pozemku na Kalinčiakovej ulici pre výstavbu novej základnej školy 

Videozáznam 

Ing. Baxa uviedol, zámer bol schválený. Na základe uznesení primátor vstúpil do rokovaní 

s urbárom. Dňa 6.12.2019 sa má uskutočniť zasadnutie urbáru, mesto má dať písomnú žiadosť 

o prenájom za účelom výstavby novej ZŠ. 

Mgr. Novisedlák, MBA doplnil, že mal už dve stretnutia s urbárom, kde sa rozprávali o cene 

za prenájom. 

Ing. Petráš  povedal, že podmienky by boli jasné stanovené v zmluve a navrhol vypustiť 

predkúpne právo.  

Ing. Klačmanová povedala, že by to mesto stálo 15 tis€, čo je vysoká suma. Pri hlasovaní sa 

zdrží. Navrhla sa pozrieť po inej ploche. 

Občianska návšteva Ing. Kováč povedal, že má tam svoj podiel ako urbárnik. Ďalej uviedol, že 

bývalé vedenie sa vzdalo a nové nie je uznášania schopné, nie je tam vedenie. Navrhol zámenu 

pozemkov.  

JUDr. Haulík poprosil návrhovú komisiu, aby vypustili z uznesenia s predkupným právom 

a aby sa teraz neriešil urbár. 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=14155s
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Občianska návšteva p. Lachkovič povedal, že urbár to musí schváliť na svojom stretnutí. Tieto 

pozemky sú v ÚP ako stavebné pozemky. Zmenou ÚP budú pozemky degradované len na 

využitie na školu. Urbár vždy vychádzal mestu v ústrety. Zámena ešte áno, ale prenájom na 

také dlhé roky a za takú nízku cenu nie.  

Ing. Petráš súhlasil s p. Lachkovičom. Myslí si však, že mesto je pre urbár dobrý spoločník.  

Ing. Klačmanová doplnila, že nemáme istotu, komu bude patriť budova po 50 rokoch a 15 tis€ 

ročne je pre mesto veľa. 

Mgr. Novisedlák, MBA povedal, že hľadali najvhodnejšiu plochu a táto lokalita vyšla ako 

najlepšia. 

Ing. Klačmanová doplnila, že urbárnici sa nevedia dohodnúť, nie je to dobrý partner pre mesto. 

Ing. Vargová povedala, že veľmi podporuje tento návrh.  

Ing. Klačmanová upozornila, že v uznesení je doba na 50 rokov. 

Ing. Baxa povedal, že ak sa urbár nevie dohodnúť s mestom, nebude sa vedieť dohodnúť aj 

s iným investorom. Spýtal sa, čo ak sa mesto nedohodne s urbárom, bude musieť hľadať nové 

miesto, alebo mesto vyvlastní pozemky urbáru. 

Celé znenie diskusie je na videozázname. 

 Mestská rada prerokovala predmetný návrh a odporúča mestskému zastupiteľstvu, aby 

rokoval s Urbárskym pozemkovým spoločenstvom o cene nájmu 1,50 €/m2 a rok, t.j. spolu 

15.000€/rok za celý predmet nájmu na dobu 50 rokov s opciou predĺženia a s predkupným 

právom.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

zámer nájmu časti pozemku parc. č. 3770/2 reg. E-KN v k.ú. Stupava o výmere cca 

10.000m2 na Kalinčiakovej ulici v Stupave vo vlastníctve vlastníkov uvedených na LV 

4189 a v správe Urbárskeho pozemkového spoločenstva Stupava so sídlom: Hlavná 9, 900 

31 Stupava, IČO: 42357861 na účel výstavby novej základnej školy v Stupave, 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, zdržala sa – 1, Ing. 

Klačmanová) 

Uznesenie č. 234/2019 v časti A 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave odporúča 

primátorovi, aby pokračoval v rokovaniach s Urbárskym pozemkovým spoločenstvom 

Stupava o nájme pozemku podľa bodu 1 tohto uznesenia za cenu 1,50 €/m2 a rok na dobu 

50 rokov s opciou predĺženia. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, zdržala sa – 1, Ing. 

Klačmanová) 

Uznesenie č. 234/2019 v časti B 

 

Ad 10) Informácia o zámere prerozdelenia ulíc v meste Stupava do volebných okrskov 

Videozáznam 

Ing. Baxa uviedol tento bod programu. V meste Stupava sa už viacero rokov uplatňuje prax 

vytvárania 8 VO s počtom cca 900 až 1500 voličov. Tieto VO nevytvárajú ucelené územia. 

Účelom predloženého materiálu je informovať mestské zastupiteľstvo o zámere vykonať 

významné zmeny v zaradení ulíc  do VO podľa nasledujúcich kritérií: 

1. počet voličov sa nebude významne odchyľovať od čísla 1000 

2. VO budú predstavovať ucelené územia 

Pri navrhovaní sme brali do úvahy aj tú skutočnosť, že volebné obvody v najbližších 

komunálnych voľbách, ktoré bude schvaľovať mestské zastupiteľstvo, budú pravdepodobne 

kopírovať VO alebo budú súčtom viacerých VO. Preto sa javí ako účelné vykonať zmeny vo 

VO pri voľbách do NR SR, aby si voliči mohli zvyknúť na túto zmenu. Takto nebude príprava 

a realizácia komunálnych volieb zaťažená zbytočným rizikom spochybňovania/obviňovania 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=16255s
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mestského zastupiteľstva alebo primátora z účelového konania. 

Prílohe tohto materiálu je uvedený návrh na vytvorenie nových VO, ktorý obsahuje 

• Zaradenie ulice alebo jej časti do pôvodného VO 

• Zaradenie ulice alebo jej časti do nového VO 

• Počet obyvateľov podľa ulíc a VO 

• Počet voličov podľa ulíc a VO 

• Sumarizačnú tabuľku. 

Grafické znázornenie pôvodných VO a navrhovaných VO bude prezentované na zasadnutí 

mestského zastupiteľstva. 

Mestská rada odporúča mestskému zastupiteľstvu predložený návrh schváliť. 

Ing. Vargová navrhla stiahnuť tento bod z programu. Nesúhlasí so zmenou v rámci Mástu, 

rozdeliť ul. Železničnú, pridať dva domy z ul. Hlavnej – nemá to logiku.   

p. Peschl sa spýtal, či tých 5 domov jej vadí. 

Ing. Vargová popísala o ktoré domy ide.  

Mgr. Novisedlák, MBA povedal, že tento materiál sa vzťahuje na parlamentné voľby. Ide 

o scelenie ulíc do volebným okrskov. 

Ing. Baxa povedal, že toto prerozdelenie okrskov by bolo platné aj pre všetky nasledujúce voľby 

minimálne na 5 rokov. Tie 3 domy na ul. Hlavnej navrhol zaradiť do okrsku č.6, ul. Železničná 

by šla do Mástu. 

Ing. Vargová povedala, že mesto materiál dalo neskoro. Ul. Železničná nikdy do Mástu 

nepatrila. 

Ing. Haldová uviedla, že materiály boli prerokované na MsR, nebolo to na poslednú chvíľu. 

Ing. Smeja, PhD. doplnil, že ul. Železničná bola vždy rozdelená na dve časti. 

Občianska návšteva p. Valovič povedal, že aby to bolo spravodlivé v komunálnych voľbách, 

urobiť jeden alebo dva volebné okrsky Mást a Stupava, a aby si ľudia mohli vybrať aj iných 

ľudí z iných častí Stupavy. 

Ing. Baxa reagoval, že volebné obvody schvaľuje MsZ. Občan Stupavy môže kandidovať 

v ktoromkoľvek obvode, kde si vyberie on sám. 

Mgr. Novisedlák, MBA. povedal, že toto musia rozhodnúť poslanci MsZ. Dnes je snaha urobiť 

logicky okrsky na najbližšie voľby, aby boli kompaktné. 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu Ing. Vargovej: 

Mestské zastupiteľstvo sťahuje  

materiál z rokovania.    

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 5 poslancov, Ing. Vargová,  Ing. Vigh, Mgr. 

Horecký, Ing. Fabian, Peschl, zdržali sa – 11) návrh nebol schválený. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave konštatuje, 

že súčasný stav rozdelenia mesta Stupava do volebných okrskov nevytvára ucelené územia 

volebných okrskov 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 11 poslancov, proti – 1, Ing. Vargová, zdržali 

sa – 4 , Mgr. Horecký, Ing. Vigh, Ing. Fabian, MVDr. Kazarka) 

Uznesenie č. 235/2019 v časti A 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave odporúča 

primátorovi vytvorenie volebných okrskov v meste Stupava podľa predloženého návrhu, 

ktorý bude tvoriť základ pre určenie volebných obvodov v nasledujúcich voľbách 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 11 poslancov, proti – 1, Ing. Vargová, zdržali 

sa – 4 , Mgr. Horecký, Ing. Vigh, Ing. Fabian, MVDr. Kazarka) 

Uznesenie č. 235/2019 v časti B 
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Ad 11) Projekt – Zvýšenie kvality terénnych ambulantných služieb nákupom osobného 

motorového vozidla  

Videozáznam 

Ing. Vašinová uviedla, že mesto Stupava bude predkladať žiadosť na základe výzvy vyhlásenej 

MAS Dolné Záhorie zameranej na rozvoj terénnych a ambulantných služieb. 

Cieľom predloženého projektu bude nákup osobného motorového vozidla, prostredníctvom 

ktorého  sa zvýši kvalita terénnych a ambulantných služieb poskytovaných zamestnancami 

z referátu sociálnych služieb a sociálnych vecí mesta Stupava. 

Maximálna výška žiadanej dotácie je 10.000,00 EUR pri dodržaní podmienky minimálneho 5% 

spolufinancovania oprávnených nákladov projektu zo strany žiadateľa. 

V súčasnosti prebieha prieskum trhu na nákup osobného motorového vozidla. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

1. Účasť na projekte „Zvýšenie kvality terénnych ambulantných služieb nákupom 

osobného motorového vozidla“. 

2. Spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z oprávnených nákladov projektu. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Draškovič)  

Uznesenie č. 236/2019  

 

Ad 12) Príprava riešenia regulácie vstupu na pozemky vo vlastníctve mesta Stupava, ktoré 

sú priľahlé k Troyerovej kúrii 

Videozáznam 

Ing. Kačáni uviedol bod a povedal, že sú opakované podnety obyvateľov ulice Agátová, na 

zamedzenie prašnosti a zaregulovanie parkovania v zóne pri Troyerovej kúrii, ktoré boli 

predmetom programu rokovania komisie. Najmä počas týždňa je priestranstvo (mestský 

pozemok) využívané na bezplatné parkovanie i ťažkých vozidiel a najmä tie spôsobujú 

znižovanie kvality života hlukom a prašnosťou nielen obyvateľom v blízkosti, ale i peším.  

Na základe rokovania Komisie územnoplánovacej, stavebnej a životnej prostredia dňa 

4.09.2019, ktorej bod programu, o.i. v časti rôzne ( bod 4.2. ), bol podnet prediskutovaný a bolo 

komisiou prijaté Uznesenie 058.04.09.2019. KSÚPaŽP: 

Komisia ÚPaŽP odporúča MsZ, aby  poverilo prednostku mesta úlohou, aby navrhla 

alternatívy pre uzatvorenia priestranstva pri Troyerovej kúrii s ohľadom na zachovanie 

bezplatného využívania v čase konania trhu pre obyvateľov ako i ekonomický aspekt využívania 

priestranstva a parkovanie na pozemku mesta cez týždeň. 

Nakoľko sa na danú lokalitu plánuje vyhlásenie architektonickej súťaže, je vhodné umiestnenie 

napríklad nenáročného mobilného zábranového systému s nízkou náročnosťou na manipuláciu, 

prípadne iné riešenia. 

Ing. Haldová požiadala o premietnutie ukážky, na ktorej je vidno premávka nákladných áut pri 

Barónovom počas týždňa. Preto členovia komisie navrhli uznesenie, v ktorom by sa 

zaregulovala doprava v tejto časti Stupavy. 

Ing. Kačáni upozornil, že bolo uznesenie pozmenené z odporúča na ukladá. 

Ing. Smeja, PhD. povedal, že MsR odporučila toto znenie uznesenia a o tomto by sa malo 

hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave ukladá 

mestskému úradu vypracovať návrh regulácie využívania pozemkov vo vlastníctve mesta 

Stupava v okolí Troyerovej kúrie, aktuálne využívané na parkovanie. 

Termín: do 31.01.2020. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 237/2019  

 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=17283s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=17413s
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Ad 13) Návrh mesta Stupava k dopravnému riešeniu križovatiek Hlavná – Školská – 

Zdravotnícka, Hviezdoslavova – Železničná a Hviezdoslavova – Záhumenská v súvislosti 

s investičným zámerom spoločnosti LIDL 

Videozáznam 

Mgr. Novisedlák, MBA. uviedol, že na základe zadania dala spoločnosť LIDL vypracovať 

dopravno-kapacitné posúdenie (DKP) pre dotknuté územie uvedených križovatiek. DKP bolo 

realizované spoločnosťou Alfa 04 a.s. ako autorizovanou osobou. DKP bolo mestu doručené 

koncom augusta v rozsahu cca 150 strán vrátane príloh. DKP bolo následne posudzované 

z pohľadu správnosti vypracovania celého posúdenia a nezávislého stanoviska na dopravné 

riešenie v uvedenej lokalite. O posudok boli požiadané Slovenská technická univerzita 

v Bratislave, katedra dopravných stavieb (STU) a Žilinská univerzita, katedra cestného 

staviteľstva (ZU).  Posudzovali 3 varianty. Kľúčové bude spracovať líniovú koordináciu.  

Záver katedry bolo, že považujú štúdiu za správne vypracovanú a odporúčajú výstavbu troch 

svetelne koordinovaných križovatiek. 

Materiálom sa zaoberala dopravná komisia, kde sa zúčastnili aj zást. LIDL. 

Komisia zároveň odporučila realizovať viaceré doplnenia, ktoré zvyšujú kvalitu a účinnosť 

navrhovaného riešenia a sú špecifikované v zázname z jej rokovania: 

- posúdiť križovatky líniovou koordináciou 

- posunúť zastávku autobusovej dopravy v smere od Bratislavy za križovatku „I/2 Hlavná – 

MK Zdravotnícka – MK Školská“. 

- preveriť možnosť rozšírenia cesty I/2 v úseku od križovatky „I/2 Hviezdoslavova – II/505 

Záhumenská – LIDL“ po križovatku „I/2 Hlavná – MK Zdravotnícka – MK Školská“ na štyri 

jazdné pruhy 

- doplniť križovatku „I/2 Hviezdoslavova – II/505 Záhumenská – LIDL v smere od predajne 

LIDL ostrovčekom pri výjazde smerom na centrum Stupavy 

- posunúť prechod pre chodcov, ktorý sa nachádza pri knižnici smerom ku križovatke „I/2 

Hlavná – MK Železničná 

- vytvorenie obratiska pri budove starej základnej školy 

- uzatvoriť komunikáciu od Školskej ulice smerom pred budovu starej základnej školy 

- rozšíriť parkovacie plochy pri budove starej základnej školy 

- preveriť s vedením základnej školy možnosť posunutia začiatku vyučovania pre I. a II. stupeň 

( 7:45 a 8:30 ) 

Ing. Fabian povedal, že Krajský stavebný úrad upozornil, že bude treba doriešiť výjazdy 

z rodinných domov na križovatke ulíc Hviezdoslavova, Hlavná a Záhumenská, treba už teraz 

na to myslieť. 

Mgr. Novisedlák, MBA. povedal, že teraz ešte nevieme, ako to bude vyzerať. 

Občianska návšteva, ktorá býva vedľa UĽUVU, uviedol, že LIDLu sa venuje už dlhšie. 

V minulosti ho už oslovil LIDL, že od nich odkúpi dom za účelom výstavby LIDLu. V roku 

2011 sa prišlo s riešením križovatky na úkor štyroch rodinných domov, ktoré sú v tejto 

križovatke. Poslali odvolanie na KSU, kde im bolo povedané, že v rámci stavebných povolení 

sa budú riešiť vjazdy do týchto rodinných domov. 

Požiadal, že kým tú križovatku zakreslia, aby si pozreli stanovisko KSU. 

Mgr. Novisedlák, MBA. povedal, že sa bude musieť nájsť pre nich riešenie, aby vedeli prísť 

domov autom. 

Diskusia k tomuto bodu je na videozázname. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

dopravné riešenie územia sústavou troch líniovo koordinovaných svetelne riadených 

križovatiek „I/2 Hviezdoslavova – II/505 Záhumenská – LIDL“, „I/2 Hlavná – miestna 

komunikácia Železničná“ a „I/2 Hlavná – miestna komunikácia Zdravotnícka – miestna 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=17887s
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komunikácia Školská“. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Vigh) 

Uznesenie č. 238/2019  

Ad 14) Návrh na začatie procesu obstarávania Zmien a doplnkov územného plánu mesta 

Stupava pre územie diaľničného napojenia Stupava – sever 

Videozáznam 

Mgr. Novisedlák, MBA.  uviedol bod programu. Spoločnosť BEL – HOUSE, a.s. so sídlom 

v Prešove, Volgogradská 13, predložila dňa 14.10.2019 mestu Stupava žiadosť o začatie 

obstarávania zmien a doplnkov územného plánu mesta Stupava pre územie diaľničného zjazdu 

Stupava – sever. Náklady spojené s obstarávaním  a dodaním územnoplánovacej dokumentácie 

zmien a doplnkov územného plánu bude plne hradiť spoločnosť BEL-HOUSE.  

Dôvodom zmeny oproti súčasnému riešeniu je ekonomická normalizovateľnosť (rozobratie 

a opätovná výstavba mostnej konštrukcie, prekládka VVN) súčasného variantu, ďalej 

stanovisko NDS, ktorá aj z dôvodu rozšírenia diaľnice na 6 pruh odporúča prijať variant 

riešenia č .4. (dve okružné križovatky na ceste č. III/1106 s pripájacími pruhmi). 

Diaľničné pripojenie Stupava – sever je riešené v platnom územnom pláne na pravej, 

komunikácie Stupava – Vysoká pri Morave. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje  

obstaranie Zmien a doplnkov územného plánu mesta Stupava č. 2/2019 pre územie 

diaľničného napojenia Stupava – sever. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, nehlasoval – 1, Ing. Vigh) 

Uznesenie č. 239/2019  

 

Ad 15) Návrh na voľbu člena redakčnej rady Stupavských novín  

Videozáznam 

Ing. Baxa uviedol, že v súčasnosti sú za členov redakčnej rady mestským zastupiteľstvom 

zvolení  

1. Stanislav Ruman 

2. Erika Piesecká 

3. Magdaléna Kováčová Miklíková 

Z nich sa tejto funkcie vzdali Magdaléna Kováčová Miklíková a Erika Piesecká. 

O členstvo v redakčnej rade prejavila p. Mgr. Eva Sládková, ktorá bola členom redakčnej rady 

do 31.01.2019. 

Štatút mestských novín „Stupavské noviny“ určuje v Článku 7 ods. 3 jednoznačný spôsob 

výberu kandidátov pre voľbu členov redakčnej voľby, a to na základe výzvy mesta Stupava. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie 

1. informáciu o personálnych zmenách v redakčnej rade Stupavských novín 

2. že Erika Piesecká a Magdaléna Kováčová Miklíková sa vzdali funkcie člena redakčnej 

rady Stupavských novín. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 15 poslancov, neprítomný – 1, Ing. Vigh) 

Uznesenie č. 240/2019 v časti A  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave žiada 

primátora, aby  

1. vyhlásil výzvu pre záujemcov o funkciu člena redakčnej rady Stupavských novín 

2. predložil na decembrové zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Stupave návrh na 

voľbu členov redakčnej rady Stupavských novín 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 240/2019 v časti B  

 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=19971s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=20243s
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Ad 16) Návrh na odvolanie a voľbu člena Komisie územnoplánovacej, stavebnej a 

životného prostredia 

Videozáznam 

Ing. Baxa informoval, že na základe písomnej žiadosti o rezignácii z dôvodu vysokej pracovnej 

vyťaženosti pána Ivana Brezovského zo dňa 3.09.2019, doručená predsedovi komisie Ing. Hane 

Haldovej, odporúčame MsZ jeho odvolanie z pozície člena komisie a schválenie navrhovaného 

člena komisiou – Ing. Arch. Ján Jacko.  

Komisia na základe Uznesenia 071.30.10.2019. KSÚPaŽP odporúča MsZ schváliť návrh. 

Ing. Haldová sa pekne poďakovala Ing. Brezovskému za jeho prácu a pomoc v komisii.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie, 

že pán Ivan Brezovský sa vzdal funkcie člena Komisie územnoplánovacej, stavebnej 

a životného prostredia  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 241/2019 v časti A  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave volí 

za člena Komisie územnoplánovacej, stavebnej a životného prostredia pána Ing. arch. 

Jána Jacka. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 241/2019 v časti B  

 

Ad 17) Správa o výsledku kontroly hospodárenia v rozpočtovej organizácii mesta Stupava 

– MŠ J. Kráľa v Stupave so zameraním na poslednú vykonanú fyzickú inventúru 

Videozáznam 

Mgr. Hricová uviedla, že kontrola bola vykonaná v súlade s plánom kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta Stupava na II. polrok 2019, konkrétne s 3. bodom, v zmysle § 18d ods.1 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., podľa zákona č. 357/2015 Z.z. o finančnej 

kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov a podľa Pravidiel kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra mesta Stupava. Cieľom kontroly bolo zistiť či bolo hospodárenie za rok 

2108 v súlade so zákonom, či bola inventarizácia vykonaná v súlade so zákonom o účtovníctve, 

a ost. Kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Mestské zastupiteľstvo v Stupave berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly hospodárenia v rozpočtovej organizácii mesta Stupava – MŠ 

J. Kráľa v Stupave so zameraním na poslednú vykonanú fyzickú inventúru podľa zákona 

č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 16 poslancov) 

Uznesenie č. 242/2019   

 

Ad 18) Návrh na vyplatenie odmeny hlavnej kontrolórke mesta Stupava za 3. štvrťrok 

2019 

Videozáznam 

Mgr. Novisedlák, MBA  uviedol bod programu. Z Msú išiel návrh 15%, tak ako majú všetci 

zamestnanci Msú.  

Mestská rada v Stupave po prerokovaní materiálu odporučila mestskému zastupiteľstvu 

schváliť odmenu hlavnej kontrolórke mesta vo výške 20 %.  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave schvaľuje 

vyplatenie odmien hlavnej kontrolórke mesta za  III. štvrťrok 2019 vo výške 20 %.  

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 14 poslancov, zdržali sa – 2, Ing. Vargová, 

Ing. Fabian) 

Uznesenie č. 243/2019   

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=20383s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=20504s
https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=20650s
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Ad 19) Interpelácie 

Mgr. Novisedlák, MBA   požiadal predložiť interpelácie písomne. 

 

 

Ad 20) Rôzne 

Videozáznam 

p. Peschl sa spýtal, aký je posun pri nelegálnej stavbe za futbalovým ihriskom. Ďalej sa spýtal 

na čiernu stavbu na ul. Slovenskej. 

Mgr. Novisedlák, MBA   odpovedal, že na ploche za ihriskom bol vyhlásený štátny stavebný 

dohľad, čaká sa na správu. Na ul. Slovenskej majiteľ dostal rozhodnutie o odstránení stavby, 

on sa odvolal na okresný úrad, bolo nám to vrátené z procesnej chyby. Mesto to musí ešte raz 

podať, ale on sa môže opäť odvolať. 

p. Peschl doplnil, že teraz tam kope svah, spýtal sa, či má na to povolenie. S ťažkou technikou 

poškodil cestu. 

Mgr. Novisedlák, MBA odpovedal, že o tomto nevie, spýtal sa náčelníka MsP, či takýto podnet 

riešili. 

Ing. Klačmanová povedala, že podala podnet na prešetrenie, lebo zeminou zaniesol kanál 

a navozil zem na cestu.  

p. Válek odpovedal, že MsP to nemôže riešiť, lebo to podlieha stavebnému konaniu a postúpili 

to štátnemu stavebnému dozoru. 

Ing. Polakovič povedal, že prišlo stanovisko okresného úradu k ul. Slovenskej, vytklo nám, že 

stavebný úrad urobil procesnú chybu a vrátil to späť. Teraz musí stav. úrad opäť začať konať. 

Ďalej sa spýtal na svoju interpeláciu vo veci ul. Jilemnického.  

Ing. Zelenák sa spýtal, prečo to nerieši polícia, keď tá zem bola vysypaná na komunikáciu. 

p. Válek odpovedal, že polícia zisťuje celý súbor informácií a okolností. Urobili si pohľady zo 

všetkých strán, odhadli koľko asi zeminy to bolo, on odstránil časť zeminy. Pršalo a časť 

zeminy odplavilo do kanála.  

Ing. Polakovič sa vrátil k ul. Jilemnickej – navážanie zeminy do potoka s cieľom vybudovať 

parkoviská. Podal písomnú interpeláciu ešte v októbri a ešte dnes nedostal informáciu.   

Mgr. Novisedlák, MBA požiadal poslancov, aby interpelácie posielali prednostke úradu. 

MVDr. Kazarka sa spýtal, v akej fáze pripravenosti sme v kauze odchytu túlavých psov. Dostal 

dva podnety od občanov, kedy mu bolo vyčítané, že sa mesto o túto problematiku nestará. 

p. Válek odpovedal, že po konzultáciách s firmou, ktorá sa týmto zaoberá, si preštudoval 

zmluvu a poslal ju pani prednostke, primátorovi a právničke. Od prednostky prišla informácia, 

že sa má urobiť verejné obstarávanie. Zmluva by sa uzavrela na dobu určitú na jeden rok, aby 

sme zistili, aké majú skúsenosti, ako by to fungovalo. Firma súhlasí s touto podmienkou. 

Občianska návšteva Ing. Voda  odporučil prítomným si prečítať zápisnice z rokovaní Msz ešte 

za primátorov Žiaka a Slezáka a potom budú viac do problematiky vidieť a šetril by sa čas. 

Vrátil sa k bodu majetkové SPP a uviedol, že keď sa robila kanalizácia dal návrh, aby si mesto 

objednalo autorizovanú firmu, aby si na vybraných miestach spôsob zhutňovania výkopov.  

Podobná situácia vznikla aj teraz pri výkopových prácach SPP. Navrhol uložiť prednostke  

úlohu, aby sa preskúmali možnosti výberu miest a kontroly zhutnenia po výkopoch plynovodu. 

Ďalej sa spýtal, či sa podnikateľská komisia nezaoberala možnosťou výstavby vodnej 

elektrárničky pri budove Msú. 

Ing. Vargová odpovedala, že nie, nezaoberala. 

Návrh ON Ing. Vodu si osvojila Ing. Klačmanová a prečítala návrh uznesenia:  

Mestské zastupiteľstvo v Stupave odporúča 

prednostke Mestského úradu preskúmať možnosti výberu miest a kontroly zhutnenia po 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=20733s
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výkopoch plynovodu 

(hlasovanie: z celkového počtu poslancov 16: za – 12 poslancov, zdržali sa – 4, JUDr. Haulík, 

Ing. Smeja, Ing. Vargová, MVDr. Kazarka) 

Uznesenie č. 244/2019   

 

Ad 21) Záver 

Videozáznam 

Mgr. Novisedlák, MBA poďakoval prítomným za účasť na rokovaní MsZ a ukončil rokovanie 

MsZ o 20,00 hod.  

 

 

 

Zapísala 21.11.2019  Mgr. Soňa Tomeková 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Mgr. Michal Horecký, v.r. 

          

                                             Ing. Roman Vigh, v.r.      

        

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Peter Novisedlák, MBA, v.r.              Ing. Daniela Vašinová, v.r. 

                    primátor      prednostka mestského úradu 

https://www.youtube.com/watch?v=sDKxs1TUqXw&t=21996s

